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Call For Papers
International Conference on Low Fertility and Reproductive Health in East and Southeast Asia
Tokyo, Japan, 12-14 November 2008
Organized by the Nihon University Population Research Institute (NUPRI) in collaboration with the IUSSP Scientific Panel on Policies in the Context of Low Fertility and the World Health Organization (WHO).

Deadline for submission of abstract: 15 April 2008. 
In many countries in East and Southeast Asia, fertility is now below replacement level, defined as a total fertility rate (TFR) below 2.1 births per woman. While low fertility has contributed to improvements in infant, child, and maternal survival, it has also brought new challenges relating to sexual and reproductive health. Individuals, families, and governments in the region are not well-prepared to deal with many of these new challenges, which are often neglected in public discourse and in research. 

The goal of the conference is accordingly two-fold: 1) to better understand the determinants of low fertility in East and Southeast Asia, including an assessment of the effectiveness of policies aimed at raising fertility; 2) to identify and analyze the sexual and reproductive health issues that characterize low-fertility populations in the region.

A full announcement and description of this workshop is available at http://www.iussp.org/Activities/low2/call08.php 
The international organizing committee invites scholars to submit a detailed, 3- to 4-page abstract based on their on-going research by 15 April 2008. The abstract should include mention of theory, data, methods, hypotheses to be tested, and policy implications, as appropriate, in order to provide the organizers with enough information to judge the proposed paper. Abstracts should be submitted electronically, as e-mail attachments (Word files or pdf files), to Dr. Yoshie Moriki at NUPRI (moriki.yoshie@nihon-u.ac.jp).

Abstracts and papers must be submitted in English only and the working language at the meeting is English. Please indicate name(s) of author(s), institutional affiliation(s), and e-mail address(es) at the end of the abstract. 

Applicants will be informed of the organizers’ decision by 15 May 2008. 
Completed papers should be submitted no later than 15 October 2008.
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Appel à communications
 
Conférence internationale sur la faible fécondité et la santé de la reproduction en Asie orientale et en Asie du Sud-est
Tokyo, Japon, 12-14 novembre 2008
Organisé par Nihon University Population Research Institute (NUPRI), en collaboration avec le Comité scientifique de l’UIESP sur les politiques publiques dans les contextes de faible fécondité et l’Organisation mondiale de la santé (OMS).

Date limite pour la soumission des résumés : 15 avril 2008. 
Dans de nombreux pays d’Asie orientale et d’Asie du Sud-est, la fécondité est à présent inférieure au niveau de remplacement, qui se définit par un indicateur conjoncturel de fécondité inférieur à 2,1 naissances par femme. Si cette faible fécondité a contribué à faire baisser les mortalités infantile, juvénile et maternelle, elle implique également de nouveaux défis à relever dans les domaines de la santé sexuelle et reproductive. Les individus, les familles et les gouvernements de la région ne sont pas bien préparés à faire face à ces défis, qui sont généralement négligés par le discours public et par la recherche. 
L’objectif de ce séminaire est donc double : 1) mieux comprendre les déterminants de la faible fécondité en Asie orientale et en Asie du Sud-est, y compris par une évaluation de l’efficacité des politiques visant à accroître la fécondité ; 2) identifier et analyser les enjeux dans la santé sexuelle et reproductive pour les populations de la région caractérisées par une faible fécondité.
Une description complète en anglais de ce séminaire est accessible par Internet à l’adresse suivante : http://www.iussp.org/Activities/low2/call08.php 
Le comité international d’organisation invite les chercheurs dans ce domaine à soumettre un résumé détaillé de 3-4 pages, en anglais, fondé sur leurs recherches en cours, avant le 15 avril 2008. Ce résumé devra fournir des indications concernant la théorie, la méthodologie, les hypothèses à tester ainsi que les implications pour les politiques publiques afin de donner aux organisateurs suffisamment d’éléments pour apprécier la proposition de communication. Les résumés doivent être envoyés par email, en pièce jointe (documents Word ou pdf), à l’attention du Dr. Yoshie Moriki, à NUPRI (moriki.yoshie@nihon-u.ac.jp).
Les résumés devront être soumis en anglais et la langue de travail durant la réunion sera l’anglais. Veuillez indiquer le(s) nom(s), affiliation(s) institutionnelle(s) et adresse(s) email du ou des auteurs à la fin du résumé. 
Les candidats seront informés de la décision des organisateurs avant le 15 mai 2008. 
Les participants doivent soumettre leur communication complète avant le 15 octobre 2008. 
